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a r m a n m e l i . i r

  اگر عادلانه رای صادر شود
به نفع ما خواهد بود 

 ایسنا: رئیس کمیته ملی المپیک گفت: 
نسبت به تاریخ ورزش ایران وظیفه اساسی 
داریم و باید تلخی و شیرینی هایی را که مردم 
در یک قرن داشتند به نسل بعد منتقل کنیم. 
سیدرضا صالحی امیری بیان کرد: آنچه اهمیت 
دارد این است که تاریخ و تبار ایران را به نسل 
جدید معرفی کنیم. تمدن ایران محصولی از 
مجموعه و عوامل مختلف است. این سوال 
مطرح است که چه تصویری از ورزش را باید به 
نسل بعد نشان دهیم؟  نسبت به تاریخ ورزش 
ایران وظیفه اساسی و تاریخی داریم. رئیس 
کمیته ملی المپیک تاکید کرد: ما نیازمند 
عبور از سطح قهرمانی به پهلوانی هستیم. 
تعداد مدال تختی را کسی به یاد ندارد ولی 
مرام پهلوانی وی ماندگار شده است . رئیس 
کمیته ملی المپیک در مورد جلسه ستاد عالی 
وررش گفت: به صورت دائمی و دو هفته یکبار 
جلسات ستاد عالی را داریم. در تلاشیم تا وفاق 
و همدلی در ورزش ایجاد شود که در قابل ستاد 
ایجاد شده است. تمام تصمیمات در ستاد 
عالی ورزش گرفته می شود. صالحی امیری در 
خصوص رای دادگاه CAS در پرونده جودو 
تاکید کرد:  جودو منتظر رای CAS است که 
اگر عادلانه رای صادر شود به نفع ما خواهد بود.

خارج ازمستطیل سبز

 »مجیدی« 
پیشنهاد ذوب آهن را رد کرد

گزیــنــه مربــیگری ذوب آهن گفت: 
داخلی  مسائل  به دلیل  می کنم  تصور 
باشگاه ذوب آهن در شرایط فعلی امکان 
همکاری وجود ندارد. فرهاد مجیدی 
اظهارکرد: دوشنبه هفته گذشته بعداز 
تماس مدیرعامل باشگاه ذوب آهن برای 
مذاکره به اصفهان رفتم. خروجی جلسه با 
مهندس یزدخواستی، عــضو هیات مدیره 
ذوب آهن، مهندس کرمی، معــاون کارخانه 
و مهندس فریدونی، مدیرعامل باشگاه 
ذوب آهن مثبت بود و تا مرحله تنظیم 
قرارداد و توافق نهایی پیش رفتیم. او اضافه 
کرد: ضمن احترام و تشکر از مدیران محترم 
کارخانه و باشگاه ذوب آهن بابت حسن نظر و 
اعتمادی که داشتند، تصور می کنم به دلیل 
مسائل داخلی باشگاه در شرایط فعلی امکان 
همکاری وجود ندارد. لذا از این طریق برای 
این باشگاه قدیمی و اصیل آرزوی موفقیت 

دارم.

خـــبر

د یـــد گــاه

حساس ترین دیدار هفته پایانی نیم فصل اول بین تیم های 
سپاهان و  استقلال در ورزشگاه نقش جهان برگزار شد. در این 
مسابقه شاگردان محمود فکری بازی را واگذار کردند و به دلیل 
برد پرسپولیس در روز بعد، تیم استقلال علاوه بر صدرجدول، 
رده دوم را نیز از دست داد و فعلا در جایگاه سومی رقابت ها قرار 
گرفته است. به قهرمان نیم فصل جام نمی دهند جام آخر فصل 
به تیم قهرمان اهدا می شود که امیدوارم نصیب استقلال شود. 
به نظرم استقلال بازیکنان بسیارخوبی دارد و مدعی قهرمانی 
است اگر از این تیم حاشیه ها را کنار بزنیم این تیم می تواند به 
یک عنوان خوب دست پیدا کند. مشکل استقلال این است که 
همه را دشمن فرض می کند به طور مثال مصاحبه های متفرقه 
زیادی در این تیم صورت می گیرد، چرا بازیکن باید در مورد غذا 
مصاحبه کند، این نشان می دهد که در این تیم چنددستگی 
وجود دارد وقتی امسال من مصاحبه می کنم و مشکلات را 
می گویم ما را دشمن فرض می کنند بعضا ظاهر و باطن برخی 
از افراد یکی نیست و این برای استقلال مشکل ساز خواهد شد. 
استقلال بازیکنان خوبی دارد هیات مدیره و کادرفنی هم تلاش 
خودشان را انجام می دهند متاسفانه این تلاش ها انجام می گیرد 
اما جدا از یکدیگر است همیشه و از ابتدای فصل گفته ام تیم 
باید یکدل باشد. ما اگر الان فکری را برکنار کنیم چه اتفاقی 
می افتد مشکل باشگاه فکری نیست مشکل این است باشگاه 
فرماندهی ندارد یک نفر باید در این تیم فرماندهی کند و بقیه 
افراد در بحث سیاستگذاری حضور داشته باشند.  تعجب می کنم 
از اینکه می گویند تیم مشکل مالی دارد تا جایی که من شنیدم 
کارگزار کمک مالی خوبی به باشگاه کرده است. استقلال و 
پرسپولیس همیشه بدهی داشتند اما چیزی که بسیار مهم 
است این است که آن را باید مدیریت کرد.  این درست نیست که 
هر اتفاقی بیفتد فکری را سپر بلا کنید، از همان روز اولی که تیم 
صدرجدول بود مدام می گفتند که فکری از تیم کنار گذاشته 
شود اگر واقعا فکری را می خواهید، بگذارید کارش را انجام دهد 

اگر هم نمی خواهید تکلیف را مشخص کنید.

نباید »فکری« را سپر  بلا  کنید

    یادبود
تیم های ستاره های 98 و منتخب سرخابی در دیداری به 
یادبود زنده یادان »انصاریان« و »میناوند« در ورزشگاه آزادی 
به مصاف هم رفتند. در ابتدای دیدار برای شادی روح این دو 

مرحوم فاتحه ای قرائت کردند.

         انتظار
مهدی ترابی که بعداز نیم فصل حضور در لیگ ستارگان 
و تیم العربی قطر باردیگر به پرسپولیس بازگشته است، 
این روزها انتظار شروع نیم فصل دوم را می کشد. ترابی 

تمرینات آماده سازی و اختصاصی انجام می دهد.

        گریه
نیمار  در بازی رفت پاری سن ژرمن و بارسا غایب بود 
و شاید حتی به بازی برگشت هم نرسد. ستاره برزیلی 
ساعاتی مانده به بازی توئیت کرد: »یکی از سه مسابقه ای 

که بیش از همه دوست داشتم در آن بازی کنم.«

ت
شــ

س نو
عک

انتخابات فدراسیون جهانی وزنه برداری در پیش 
است. سجاد انوشیروانی پیشکسوت فدراسیون 
وزنه برداری در این خصوص صحبت کرد. وی 
می گوید: امیدوارم مثل دوره قبل نباشد و گروهی 
که قصد حضور در انتخابات فدراسیون جهانی 
وزنه برداری را دارند، به خوبی فعالیت کنند. وی هم 
چنین اظهارداشت: »کیانوش رستمی« ورزشکار 
حرفه ای است و می تواند به روزهای اوج خود 

برگردد.
 دربــاره کاندیداتوری علی مرادی و دیگر 
اعــضا در انــتخابــات فدراسیون جهانی 

وزنه برداری چه نظری دارید؟
 قطعا گرفتن هر پستی در فدراسیون جهانی 
وزنه برداری به آینده این رشته در ایران کمک 
می کند و تاثیرگذار خواهد بود، اما امیدوارم مثل 
دوره قبل نباشد و گروهی که قصد حضور در 
انتخابات فدراسیون جهانی وزنه برداری را دارند، 
به خوبی فعالیت کنند. معمولا کشورهایی که از قبل 
شروع به رایزنی می کنند می توانند جایگاه خوبی در 

این فدراسیون کسب کنند. 
  سرپرست فدراسیون جهانی وزنه برداری 
که یک ایرانی الاصل است. آیا این موضوع در 

کسب کرسی تاثیرگذار است؟
 اول باید بدانیم آقای مایک ایرانی خود قصد حضور 
در انتخابات را دارد یا خیر؟ همان طور که گفتم برای 
کسب کرسی در این فدراسیون باید رایزنی های 
خوب صورت بگیرد، با سایر کشورها ائتلاف کنیم 
و در یک ارتباط موثر است که می توان به کسب 

کرسی امیدوار بود. 
  در مورد حضور وزنه برداران در مسابقات 

گزینشی کلمبیا چه نظری دارید؟
 قبل از اینکه تیم در سال ۲۰۱۶ به المپیک ریو 
اعزام شود، مسابقات گزینشی کلمبیا پیش روی 
ما بود که در این رقابت، تنها سهراب مرادی شرکت 
کرد. با توجه به اینکه بعُد مسافت بسیار زیاد است 
ما تقریبا مدت زمان زیادی در راه بودیم تا در این 
مسابقات شرکت کنیم. البته الان تیم وقت کافی 
را دارد و این مسابقات در اسفند برگزار می شود. 
امیدوارم هر کدام از وزنه بردارانی که در این مسابقه 
شرکت می کنند، امتیازات لازم را به دست بیاورند، 
مخصوصا سهراب مرادی که امید اول وزنه برداری 
ایران است. با وجود مصدومیت سختی که برای 
او به وجود آمد اما توانست خودش را به آمادگی 

نسبی برساند. 
  از شرایط کیانوش رستمی خبر دارید؟

 من از وضعیت کیانوش خبر ندارم. او یک ورزشکار 
حرفه ای است. دو مدال المپیک در کارنامه خود 
دارد و اگر تلاش کند، می تواند به روزهای اوج 

خود برگردد. 

گفــت و گــو

آرمان ملی: تیم استقلال با شکست مقابل سپاهان در 
هفته پانزدهم لیگ برتر صدرجدول را از دست داد و بعداز برد 
پرسپولیس مقابل پیکان، به رده سوم جدول سقوط کرد. در 
روزهای گذشته انتقادات از کادرفنی استقلال تا جایی پیش 
رفت که زمزمه تغییر در نیمکت استقلال نیز به گوش می رسید. 

 درخواست  هواداران 
هواداران استقلال مقابل ساختمان باشگاه تجمع و جدایی 
»فکری« را از جمع آبی پوشان درخواست کردند. پس از 
گمانه زنی ها و حاشیه هایی که در خصوص سرمربی استقلال 
پیش آمد، هواداران استقلال دیروز )سه شنبه( مقابل ساختمان 
باشگاه تجمع کردند و مطالبات خود را اعلام کردند. آنها با شعار 
»فکری حیاکن، استقلال رو رهاکن«، خواستند تا سرمربی 
استقلال، از جمع آبی پوشان پایتخت جدا شود. همچنین 
هواداران در این تجمع خطاب به خلیل زاده  اعتراضاتی را 
بیان کردند و معتقد بودند عملکرد رئیس هیات مدیره باشگاه 

استقلال قابل پذیرش نبوده است.
 خروجی  هیات مدیره 

بعداز شایعات فراوانی که پیرامون برکناری محمود فکری 
از هدایت استقلال مطرح شد، اما در نهایت در نشست آنلاین 
هیات مدیره این باشگاه برکناری و پایان همکاری فکری رأی 
نیاورد و به این ترتیب این مربی به کار خود در این تیم ادامه 
خواهد داد. قرار است هیات مدیره استقلال از محمود فکری تا 
حد ممکن به حمایت بپردازد. تمرین روز چهارشنبه استقلال در 
۲ نوبت برگزار می شود و آبی پوشان صبح و بعدازظهر برای دیدار 
با مس رفسنجان به تمرین خواهند پرداخت. استقلال هفته 

آینده در رفسنجان به مصاف مس خواهد رفت.
  صحبت های فکری

محمود فکری گفت: باخت به سپاهان روز بد استقلال بود و 
اتفاقاتی در جریان بازی افتاد که در نهایت به شکست ما انجامید. 
ما در روزهای قبل از بازی سعی کردیم نقاط ضعف و قوت حریف 
را برای بازیکنان تشریح کنیم و براساس توانایی ها و ضعف 
حریف برنامه های خود را پیاده کنیم، اما بروز برخی اتفاقات 
سبب شد که به هدف خود نرسیم. برخی از این موارد و مشکلات 
را هواداران استقلال در روزهای اخیر متوجه شدند و برخی دیگر 
را طی روزهای آتی بیان خواهیم کرد تا مردم در جریان قرار 
بگیرند. جا دارد از این فرصت استفاده کنم و از همه هواداران 
واقعی استقلال بابت شکست مقابل سپاهان و از دست رفتن 
صدرجدول عذرخواهی کنم. به هر حال مسئولیت این شکست 
با من است و باید این مسئولیت را بپذیرم و برای رفع مشکلات 
بیشتر تلاش کنیم. استقلال و شخص من این فرازونشیب ها را 
زیاد به  چشم دیده ایم و من اولین مربی نیستم که در استقلال با 
این اعتراضات مواجه می شوم و احتمالا آخرین آن هم نخواهم 
بود و اصلا هم نمی خواهم نتایجی که از نظر برخی خوب و از 
نظر برخی ضعیف بوده را توجیه کنم، اما شخصا به قولی که 
روزاول به هواداران استقلال دادم پایبند باشم و قول می دهم 
با برخی تغییرات در تیم و تقویت آن فقط و فقط برای کسب 
عنوان قهرمانی تلاش کنیم. وی در مورد انتقادات مطرح شده به 
کادرفنی استقلال  نیز پاسخ داد:  روزاول که ما به استقلال آمدیم 
دوستان معتقد بودند استقلالی ترین و کاربلدترین کادرفنی 
به این تیم آمده اما از هفته دوم که به فولاد در یک شرایط 

نابرابر باختیم عده ای گفتند این کادر ضعیف است و باید تغییر 
کند! هیچ انسان بدون ضعفی وجود ندارد و قبول دارم ما هم 
ضعف هایی داریم که باید تلاش کنیم تا آنها را رفع کنیم اما واقعا 
چگونه کادری که از هفته دوم برخی به دنبال زدنش بودند باید 
آرامش داشته و به کار خود را دنبال کند؟ شاید خیلی ها درست 
بگویند ولی من محمود فکری، فرزند استقلال هستم و نباید 
آرامش تیم را با دست خودم به هم بزنم. من ۱۴ سال در این تیم 
بازی کردم و چندین سال هم به عنوان مربی در این تیم فعالیت 
کردم. در همه این سال ها هم استقلال کم و بیش مشکلاتی 
نظیر زمین تمرین داشته و مربوط به امسال و پارسال نیست. من 
سعی کردم سیاستی در پیش بگیرم که کمک حال باشگاه باشم 
نه اینکه باری بر شانه های باشگاه و هواداران اضافه کنم. نمی دانم 
دیگران در این مواقع چه سیاستی در پیش می گیرند ولی من 
برای اینکه برخی مسائل و مشکلات برای استقلال دردسر 
مضاعف ایجاد نکند، آنها را تحمل کردم با این امید به اینکه روند 
رو به رشدی را شاهد باشیم و اکنون هم امیدوارم اگر دست به 
دست هم بدهیم و متحد باشیم خیلی از این مشکلات از پیش رو 
برداشته می شود. اینکه من از اتاق فکر تخریب استقلال حرف 
زدم بیش از همه اردوگاه دشمنان استقلال را مدنظر داشتم نه 
هواداران تیم را، اما باید بپذیریم برخی از هواداران خودمان و 
کانال ها و پیج هایی که ادعای استقلالی بودند یا از روی سادگی 
و یا با قصد و غرض در اردوگاه دشمن بازی کرده و می کنند. 
مشکلات همیشه در استقلال بوده و امروز هم این مشکلات 
هست ولی باید کمک کنیم این مشکلات را به حداقل برسانیم.

 نظر  پیشکسوت 
منصور رشیدی پیشکسوت استقلال درباره اینکه محمود 
فکری باید چه کار کند تا در روی نیمکت استقلال به عنوان 
سرمربی باقی بماند، تاکید کرد: وقتی که استقلال زیبا بازی 
نمی کند و گام های رو به عقب برمی دارد، بدون شک مقصر 
کادرفنی تیم است. فکری باید بداند بازی کردن در لیگ برتر با 
لیگ یک فرق می کند. قطعا در لیگ های پایین تر تیم باید به هر 
شکلی شده امتیازات لازم را برای صعود به سطحی بالاتر جذب 
کند ولی در استقلال شرایط کاملا متفاوت است، چون هواداران 
انتظار بازی زیبا دارند و البته که ماندن در کورس قهرمانی 
اهمیت زیادی دارد. استقلال در حال حاضر امتیاز از دست 
می دهد و فوتبالی نه چندان جالب را ارائه می کند. پیشکسوت 
تیم استقلال خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه ۱۵ هفته از 
رقابت های لیگ برتر گذشته و به نیمه راه رسیده ایم، فکری باید 
نواقص تیمش را برطرف کند. البته که ایرادات در خطوط میانی 
و دفاعی مشهود است و با توجه به ممنوعیت جذب بازیکن 
خارجی، در فصل نقل وانتقالات کار دشواری پیش روی باشگاه 
است. سرمربی آبی پوشان باید حداکثر دقت خود را به خرج دهد 
تا بتواند نفراتی جذب کند تا بتواند مشکلات تیمش را برطرف 
کند، ولی مساله اصلی اینجاست که در ابتدا باید ایرادات فنی 

تیم برطرف شود.

سجاد  انوشیروانی:
 »رستمی« 

می تواند به روزهای 
اوج  برگردد

فوتبال داخلی
تسنیم: مدافع راست تیم فوتبال تراکتور تاکید کرد 
که خودش از این تیم درخواست جدایی داده است. میلاد 
فخرالدینی در خصوص صحبت های علیرضا رحیمی معاون 
اجرایی باشگاه تراکتور که گفته است چند بازیکن از جمله 
فخرالدینی، هخامنش و حمزاوی در لیست مازاد قرار 
گرفته اند، گفت: این موضوع درست نیست، من از دو، سه 
ماه پیش به آقای شجاعی گفتم که شرایط برای ماندنم در 
تبریز مهیا نیست و قصد جدایی دارم. حتی هفته گذشته 
هم به باشگاه نامه زدم و به صورت رسمی درخواست جدایی 
دادم. وی در مورد اینکه آیا در تراکتور با مشکل خاصی 
مواجه است، تاکید کرد: خیر، من مشکل خاصی ندارم 
و همه چیز هم خوب بود، ضمن اینکه در اکثر بازی ها 
هم به میدان رفتم. من به دلیل برخی مسائل خانوادگی 
نمی توانم بمانم به همین دلیل درخواست جدایی دادم. 
اینکه می گویند در لیست مازاد قرار گرفتم؛ درست نیست.

ایسنا: فدراسیون فوتبال برای میزبانی مرحله متمرکز 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ اعلام آمادگی رسمی کرد. 
در نشست برخط سرمربی تیم ملی و رئیس دپارتمان 
تیم های ملی، فدراسیون فوتبال کشورمان به صورت 
رسمی خواهان میزبانی ادامه مسابقات انتخابی مقدماتی 
جام جهانی شد. قرار است مراحل رسمی جهت تکمیل فرم 
درخواست میزبانی در روز جمعه از سوی کنفدراسیون به 
فدراسیون های عضو ارسال شود. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا روز پنجشنبه هفته جاری به صورت رسمی برنامه 
مسابقات را اعلام خواهد کرد. گفتنی است روز ۵ مارس 
سالجاری میلادی آخرین موعد برای اعلام میزبانی 
رقابت های مقدماتی جام جهانی به صورت متمرکز خواهد 
بود. همچنین روز ۱۵ مارس پس از بررسی شرایط میزبانی 
توسط کنفدراسیون فوتبال آسیا مکان قطعی مسابقات 

برای هر گروه به صورت رسمی اعلام خواهد شد.

بین الملل
  مادر دو تن از فرزندان دروازه بان کهنه کار تیم فوتبال 
یوونتوس از روزهای زندگی مشترکش با این مرد ایتالیایی 
راضی به نظر نمی رسد. جان لوئیجی بوفون سنگربان ۴3 
ساله یوونتوس جزو آن دسته از فوتبالیست هایی که معمولا 
حاشیه نداشته به خصوص زندگی شخصی اش حتی زمانی 
که تنها سه سال پس از ازدواج با همسر چک تبار سابقش 
آلنا سردووا از او جدا شد؛ به همین دلیل کمتر گزارش یا 
خبری درباره زندگی شخصی او منتشر شده است. در این 
بین اظهارات اخیر همسر سابق سنگربان پیشین تیم ملی 
ایتالیا بهانه ای شده تا رسانه ها روی ابعاد زندگی شخصی 
بوفون تمرکز کنند. سردووا که سال ۲۰۱۱ با بوفون ازدواج 
کرد و سال ۲۰۱۴ از او جدا شد، در مورد چیزی که به نظر 
می رسد دلیل جدایی این دو از هم شد، صحبت کرد و به 
یکی از مخاطبان خود در اینستاگرام گفت: او هیچ درک 
و شناختی از زنان ندارد. من او را بخشیده ام اما در طول 
زندگی مشترک مان ناخوشی های زیادی را تحمل کردم. فکر 
می کنم که برای هرکسی این مقطع از زندگی بسیار سخت 
و طولانی می گذرد. اگرچه حالا دیگر همه چیز تمام شده اما 

سردووا درباره ناراحتی  آن روزها با من می ماند. اظهارات 
بوفون در حالی است که او در گذشته گفته 
بود هرگز درباره همسر سابقش حرف 
نزده و قصد هم ندارد چنین کاری انجام 
دهد، اما به نظر می رسد که او نتوانسته 
جلوی خود را برای ابراز دلخوری از 
ستاره کهنه کار تیم فوتبال یوونتوس 
۶8۰ بازی برای  بگیرد. بوفون با 
یوونتوس، ۱۰ بار قهرمان سری A و 
3 بار هم نایب قهرمان لیگ قهرمانان 

اروپا شده است.

علی  فتح ا... زاده
مدیرعامل سابق  استقلال

شهاب  الدین  عزیزی  خادم ،  نامزد   ریاست  فدراسیون  فوتبال:
برنامه ام برای فدراسیون با افق ۴ ساله است

شهاب الدین عزیزی خادم، نامزد ریاست فدراسیون فوتبال، 
تغییر شرایط موجود این فدراسیون را در میان اولویت های خود، 

در صورت پیروزی در انتخابات فدراسیون فوتبال برشمرد.
 انتخابات  فدراسیون 

شهاب الدین عزیزی خادم درباره انتخابات فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: انتخابات در این دوره به چند دلیل، اهمیت بیشتری 
دارد. این انتخابات پس از اتفاق مبارک تصویب اساسنامه 
برگزار می شود که سال ها شاهد این موضوع نبودیم و صاحب 
اساسنامه ای شدیم که به عنوان سند راهبردی جدید، فصل 
نوینی برای انتخابات خواهد بود. »در این برهه زمانی، فوتبال ملی 
در بحران بزرگ، چندضلعی و پیچیده ای قرار دارد.«، وی ضمن 
بیان این جمله گفت: عبور از آن، نیازمند عزم ملی، عقلانیت، 

صبوری و ایثار است تا همه از این بحران سربلند خارج شویم. 
  برنامه 

نامزد ریاست فدراسیون فوتبال که با برنامه »تهران ورزشی« 
رادیوتهران گفت وگو می کرد، درخصوص برنامه های اقتصادی 
خود بیان کرد: با توکل به خدا و همچنین با الطاف الهی به 
انتخابات ورود کردیم و در یک چارچوب حرکت می کنیم. 
برنامه انتخاباتی ما چندضلعی است و یکی از آن به مباحث 
اقتصادی بازمی گردد. فوتبال دچار بحران اقتصادی شده، 

اما ما و همکاران مدت هاست فوتبال ملی را مطالعه کردیم و 
نشست های زیادی با نخبگان، محققان و پیشکسوتان برگزار 
شده است. عزیزی خادم تصریح کرد: با استفاده از ظرفیت ها 
و تیم کارشناسی حرفه ای، برنامه راهبردی پیشنهادی آماده 
کردیم. کار این موضوع تمام شده و مباحث اقتصادی در آن 
دیده شده است. این برنامه در اختیار اهالی رسانه، افکارعمومی 
و مجمع فدراسیون فوتبال قرار می گیرد و در معرض نقد 
و نظرات مجمع خواهد بود. وی رویکرد برنامه پیشنهادی 

خود در افق ۴ ساله را دانش بنیان دانست و گفت: پس 
از عبور از بحران، با هدف مدرن سازی فوتبال ملی 

و ساختارهای مدیریتی فوتبال برنامه ریزی شده 
است. امید زیادی داریم که بازیگران اصلی، نقدهای 
خود را منتقل کنند. امیدوارم برنامه جدید مورد 

پذیرش همه واقع شود و روی آن کار شده است. 
نامزد ریاست فدراسیون فوتبال با بیان اینکه کار 

برنامه اش به اتمام رسیده و تحقق اهداف 
آن برآمده از نظرسنجی ها و مطالبات 
ملی است، اظهارداشت: برنامه ای 
که در بخش های اقتصادی، فنی و 
ساختارهای مالی قابلیت اجرا دارد 

و شفافیت و پاسخگویی در آن انجام شده است. امیدوارم در 
همین روزها بتوانیم از این سند رونمایی کنیم و تحقق این 
اهداف جزو مطالبات ما بوده که نیازمند انسجام، هم افزایی و 

دلسوزی و از همه مهمتر، صبر و توکل به خداست. 
 سایر بخش ها 

عزیزی خادم درخصوص توجه خود به سایر بخش های 
زیرمجموعه فدراسیون فوتبال بیان کرد: برنامه ما جامع و با 
تمامی متدهاست و قابلیت اجرایی دارد. کارهای کارشناسی 
در رده های پایه، بانوان، فوتسال و تیم های ملی انجام شده و به 

نیروی انسانی نیاز دارد.  
 اهمیت  مدیران 

وی تصریح کرد: نیروی انسانی هم برنامه تولید می کند و 
هم می تواند در اجرای برنامه ها کمک کند. نیروی انسانی 
موتورمحرکه هر سیستم است. امیدوارم آنها بیایند و 
فضایی ایجاد کنند. »دیگر اولویت ما، صعود تیم ملی 
به جام جهانی است که مسئولیتی خطیر و تاریخی 
است.«، وی ضمن بیان این جمله خاطرنشان کرد: 
 ... همه نامزدهای انتخابات محترم هستند. انشاءا
در فضای اخلاقی و انسانی، رقابت سالم 
و سازنده ای داشته باشیم. امیدوارم 
مجمع مبتنی بر انصاف و واقع بینی 
انتخاب  مقابل  و  بگیرد  تصمیم 
یکدیگر، خود را تسلیم و مکلف به 

اجرای آن بدانیم.

علیرضا رحیمی معاون باشگاه تراکتور درباره آخرین وضعیت تیم 
فوتبال تراکتور بعداز برد مقابل سایپا اظهارداشت:  در ابتدا برد مقابل 
سایپا را به کادرفنی، بازیکنان وهواداران تبریک می گویم. وی درباره 
وضعیت انتخاب سرمربی تراکتور گفت: در شرایط فعلی، اولویت 
اول مان این است که مسعود شجاعی هدایت تیم را قبول کند و با 
او به عنوان سرمربی تیم سه، چهارساله قرارداد ببندیم. مسعود 
شجاعی نشان داده که استعداد خوبی در این زمینه دارد. مدیر 
باشگاه تراکتور تصریح کرد: اگر مسعود شجاعی به مربیگری ادامه 

ندهد، مجبور به آوردن مربی خارجی هستیم که در این صورت 
نیز بحث نشستن او بر روی نیمکت وجود دارد. بحث سرمربی را تا 
پنجشنبه مشخص می کنیم.  یا مسعود شجاعی با یک کمک قوی 
به کار خود ادامه خواهد داد و یا به آوردن یک مربی خارجی فکر 
خواهیم کرد. ما از بدنساز تیم راضی نیستیم و او را عوض خواهیم 
کرد. رحیمی ادامه داد:  در فضای مجازی یک تعداد با اسم بردن 
از افرادی مانند فرهاد مجیدی، حسین فرکی و برخی دیگر بازار 
گرمی می کنند، اما ما هیچ صحبتی با آنها نداشتیم. تراکتور مربیانی 

مانند دنیزلی و توشاک داشته است. محمد تقوی گزینه خوبی بود 
و دوست داشت به تبریز بیاید، اما یک سری موانعی اجازه حضور او 
در تراکتور را نداد. وی افزود: ما نهایتا تا پنجشنبه تکلیف کادرفنی را 
مشخص خواهیم کرد. هواداران نگران نباشند.  اولویت من، مسعود 
شجاعی است و به فکر قراردادی سه، چهار ساله با او هستم.  مدیر 
باشگاه تراکتور درباره اصلاحات ساختار این باشگاه توضیح داد: 
برای اصلاح ساختار باشگاه برنامه های زیادی داریم. همچنین برای 
تقویت آکادمی هم برنامه هایی خواهیم داشت. از آقای زنوزی هم 
تشکر می کنم که همیشه از ما حمایت کردند. در پایان ماه، سفری 
به اروپا خواهم داشت و قول می دهم در سه ماهه دوم سال آینده 
با یک آکادمی خارجی همکاری داشته باشیم. وی ادامه داد:  آقای 
زنوزی جزو تجار و کارآفرینان موفق آذربایجان به حساب می آید 

که در ورزش هم سرمایه گذاری می کنند. 

علیرضا رحیمی، معاون باشگاه تراکتور:

تا پنجشنبه تکلیف سرمربی را مشخص می کنیم

هواداران  خواهان  جدایی  سرمربی ؛  هیات   مدیره  بر خلاف   هواداران 

»فکری« در  استقلال ماندنی  شد! 


